
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 23. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål AE
Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen fortsat ikke har fremlagt et ud-
spil til nyt ejendomsvurderingssystem, til trods for at statsministeren den 30.
august 2016 på et pressemøde oplyste, at et forslag til nyt ejendomsvurde-
ringssystem ville blive fremlagt "meget snart"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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